
Mere fut på Kystbanen 

Af Martin Geertsen og Anne Ehrenreich, På vegne af Venstres gruppe i 

Regionsrådet for Hovedstaden (Venstre) 

  
Nu er sommerens sporarbejde på Kystbanen heldigvis godt overstået. Spor, 

broer mv. er toptunet. Vi foreslår derfor, at man intensiverer driften på 
Kystbanen for at aflaste trafikken på indfaldsvejene til København. Kystbanen 

er en unik jernbane, som forbinder Nordsjælland med København. Når toget 
kører til tiden, så vil det bringe de fleste borgere hurtigere til København eller 

Lufthavnen end med bilen.  
Det gælder derfor om at forbedre rettidigheden og intensivere driften og få 

flest muligt til at bruge toget frem for de overbelastede indfaldsveje. Det 
arbejder vi for i Regionsrådet for Hovedstaden og andre sammenhænge. 

  


